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احیای دریاچه ارومیه؛ مسئولیت مشترک تمامی نهادها و مردم

جلسه کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق تبریز با محوریت «بررسی دور جدید تلاشهای مربوط به احیای

دریاچه ارومیه در دولت چهاردهم، با توجه به آخرین وضعیت بارشها و چگونگی نقشآفرینی اتاق بازرگانی در آن »، با

حضور نمایندگان بخش خصوصی و دولتی و اساتید دانشگاهی در اتاق بازرگانی تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، بشیر جعفری؛ رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق تبریز در این نشست ضمن تاکید بر اهمیت احیای دریاچه ارومیه

گفت: احیای این دریاچه یک الزام به شمار می رود که در صورت عدم تحقق آن، مشکلات جدی برای مردم استان و کشور به وجود خواهد آمد.

وی تاکید کرد: همه ما در قبال این دریاچه مسئول هستیم، هم مردم، هم نهادهای غیردولتی و هم نهادهای دولتی از جمله سازمان محیط زیست، سازمان جهاد کشاورزی، سازمان

جنگل ها و مراتع، دانشگاه ها و ... باید در این زمینه نقش آفرینی کنند.

جعفری با بیان این مطلب گفت: البته منظور از احیای دریاچه ارومیه قطعا بازگشت به دوران پرآب و عادی نیست، اما همین که بتوانیم دریاچه را از حالت تهدید خارج کنیم، می

توان گفت تا حدودی وضعیت دریاچه تثبیت شده است.

رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق تبریز افزود: در حال حاضر برای احیای دریاچه ارومیه، ۳ میلیارد متر مکعب آب نیاز است که با توجه به تحقیقات علمی، از

سوی افراد متخصص، فنی و دلسوز، این امر محقق شدنی است.

وی ایجاد کمربند سبز در حاشیه دریاچه ارومیه را یکی دیگر از عوامل موثر در راستای تغییر اقلیم منطقه عنوان کرد.

جعفری ضمن اشاره به تاکید رئیس جمهور مبنی بر اولویت احیای دریاچه ارومیه، با محوریت استان های آذربایجان شرقی و آذربایجان غربی ادامه داد: در این زمینه لازم است تا

تمام آیتم ها و اولویت بندی ها توسط نهادهای مربوطه مطرح شده و هر یک از نهادها با تعیین اهداف و الگو به صورت علمی و کارشناسی شده، برنامه های خود را اجرایی کنند.

وی تحقق این امر را مستلزم مدیریت یکپارچه و مطالبه گری هم از سوی بخش خصوصی و هم توسط بخش دولتی دانست.

رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق تبریز با تاکید بر اینکه نباید بحث کسب و کار در حوضه آبریز دریاچه ارومیه به دست فراموشی سپرده شود، افزود: نباید احیای

دریاچه ارومیه به مسیری برود که کسب و کارها از بین رفته و به دنبال آن مهاجرت از این منطقه افزایش یابد، بلکه باید سعی کنیم با روش هایی جایگزین از جمله توسعه

دامداری سنتی و صنعتی در حاشیه این دریاچه که به دلیل تامین نهاده ها و علوفه از خارج از کشور، نیاز به مصرف آب ندارند (آب مجازی)، می توان اشتغال منطقه را حفظ کرد.

گفتنی است در ادامه این جلسه، حاضران به بیان نظرات خود در رابطه با احیای دریاچه ارومیه پرداختند.
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